
L'oposici� reclama al govern de Salt que treballi per acabar

amb els barracons

PSC, Canviem Salt i els regidors no adscrits li demanen que parli amb la

Generalitat per aconseguir que es construeixin les noves escoles al

municipi á El ple tomba una moci� de C's que demanava que no es cedissin

m�s terrenys per a m�duls

El ple va fer un minut de silenci en mem�ria de

Salvador Sunyer.

La diagnosi �s compar tida: tots els par tits de Salt estan d'acord en

que cal una soluci� per acabar al m�s aviat possible amb els

barracons que des de fa anys acullen les escoles del poble,

especialment en el cas de Les Arrels, el Gegant del Rec i l'institut

Salvador Sunyer. Tot i aix�, en el ple d'ahir no es van posar d'acord

per tra�ar una estrat�gia compar tida davant d'Ensenyament, sin�

que cadasc� va apor tar la seva pr�pia recepta i va haver-hi retrets i

acusacions en diverses direccions.

El debat va sorgir arran de la moci� presentada pel regidor de Ciutadans, Atilano Gonz�lez, que proposava que

l'Ajuntament de Salt [ht tp://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-salt.html] no ced�s m�s terrenys per a nous

centres escolars en barracons i que no don�s perm�s d'obres per a possibles instalálacions, despr�s que l'onada

de calor dels darrers dies hagi posat de manifest les dif�cils condicions amb qu� es fa classe en aquestes

escoles, ja que sovint les aules superen els 30 graus de temperatura

[http://www.diaridegirona.cat/girona/2017/06/15/salt-reclama-ensenyament-que-posi/851744.html]. Gonz�lez, per�,

es va quedar sol votant a favor de la moci�, ja que la resta de par tits la van veure excessiva o poc viable.

La regidora no adscrita Fanny Carabellido, militant del PDeCAT, va considerar que el que cal �s treballar amb una

planif icaci� de les necessitats, ja que el boom actual a secund�ria es reduir� en els propers anys. A par t d'aix�,

va demanar un comprom�s de l'Ajuntament per acabar amb els barracons tan aviat com sigui possible i denunciar

sempre que pugui les condicions amb qu� estudien els alumnes saltencs.

El por taveu de Canviem Salt, Wilder Palacio, va anar m�s enll� i va considerar que cal ÇapretarÈ el govern local

perqu� arribi a un acord econ�mic amb la Generalitat perqu� s'instalálin els aparells d'aire condicionat com m�s

aviat millor. Per a Palacio, no n'hi ha prou amb qu� l'Ajuntament ho demani de veu, sin� que ha de parlar-ho amb

ERC al Parlament.



Des de Plataforma per Catalunya, Sergi Fabri va considerar que seria ÇirresponsableÈ no donar permisos per a

futures ampliacions, ja que potser es necessitaran, Çencara que no ens agradiÈ. Tamb� va voler saber quines

accions ha pres el govern per posar f i a aquesta situaci�.

El socialista Joan Mar t�n, per la seva banda, va compar tir la necessitat d'erradicar els barracons, per� tamb� va

considerar que la proposta de C's Çno �s la soluci�È. En canvi, va considerar que l'equip de govern ha de Çfer els

deuresÈ i agilitzar al m�xim la cessi� de terrenys per construir noves escoles. Tamb� va preguntar per qu� hi ha

altres municipis que tenen barracons amb aire condicionat, i l'alcalde, Jordi Vi�as, va respondre que �s perqu�

en alguns casos, com el de Fornells, els paga el mateix Ajuntament.

El por taveu de CiU, Jaume Torramad�, va recordar que en el tema dels barracons Çtothom pot disparar contra la

restaÈ, per� va indicar que Çno se'n salva ning�È. Per aix�, va proposar a Gonz�lez que retir�s la moci� i que tots

els grups consensuessin una posici� comuna de cara al proper ple.

El regidor d'Educaci�, Ferm� Cunill (ERC), es va sumar a la proposta. Cunill va recordar que l'Ajuntament ha

reclamat a Ensenyament que instaláli aire condicionat als barracons de cara al mes de setembre, i va assegurar

que s'ha fet un seguiment acurat amb les escoles afectades per la calor. Gonz�lez, tanmateix, no va voler retirar

la proposta, que nom�s ell va votar a favor i per tant no va tirar endavant.
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